5.8厘米

8厘米



XG-15 无线蓝牙耳机 使用说明手册

产品示意图》



包裝清单 真无线蓝牙耳机.....2对 耳机充电仓.....1个 Type-c 充电线______1个 说明书 1个

连接说明

1) 开机设用

打开充电仓取出耳机,自动开机 并配对,或长按功能键3秒, 耳机全态打井体有提示音



首次使用时先将耳相前入室由 仓,插上充电线,将耳机和 充电仓充满

2) 设备连接 TWS自动配对,主耳自动进入配对状态,手机打开 蓝牙设备,搜索配对名: (XG-15)





操作说明

1) 动能操作



 単由L/R: 播放管券
 三由R边耳机: 増加容量

 双由:放耳机: 上一由
 三击:改耳机: 減少音量

 双击:及耳机: 下一曲
 长按1.5秒L/R: 拒绝来电
 单击捻折曲语 (国外单击杜斯)

2)更改配对 关机、光电

- 1、打开充电仓盖取出耳机自动开机,会自动连接最近一次 配对过的手机.
- 如僧配对其它手机、请关闭原手机的蓝牙、在蓝牙耳机开机状态下、其他手机打开蓝牙即可搜索设备名。
- 3、不使用耳机时,将耳机放入充电盒,耳机会自动关机并 补充电量,如果未带充电盒,手机断开盘牙,大约5分钟后

基本参数

名称	XG-15
蓝牙版本	5.3+EDR
蓝牙距离	10米
待机时间	120小时
耳机充电时间	0.8小时
通话时间	4小町
耳机电池容量	40毫安时
充电盒电池容量	300被後時
充电仓充电	请使用5V-1A充电器充电

产品特点

- 全新並牙5.3版本,更多无线高清体验
- 分离式机身设计, 享受真无线立体声效
- 可充电式收纳盘收纳即可为耳机充电 采用高清数字显示,电量不用值

保修说明

尊敬的客户, 你好! 承蒙惠顺本公司的产品,为了保证你的利益,请您在购买本产品后,仔细阅读说明书及以下内容:(下列情况不属于保修范围,本公司可提供有偿服务,敬请注意)

- 1、未按使用说明书操作、使用、保管, 导致本产品

- 1. 未接使用语明·特徵性,使用。保浆,与效本产品 故障和现状。 2. 独自冷的,排放产品包装以及条例。 3. 独自众幼儿,发现和你用途里。 4. 意外国来或者人力与安产品级标。 如他生。高速,此水、每季、产品一维收亿或者生物等。 5. 因不可处性,如由成、火灾、水灾、需由等与效的 或效和和环。

注意事項

- 长时间使用耳机可能会造成听力损害,请合理安排使用时间
- 请勿使用不会格を由器和高由压由液を由
- 请勿丟掷,避免因跌落而造成产品損坏
- 前勿白行拆解,修理或改造本产品前勿使用化学溶剂擦拭本产品



XG-15 True Wireless Earphone Usermanual



Packing List

Wireless Earphone	2pc
Charging case	. 1pc
Type- C Charging Cable	1pc
User Manual	.1pc

Connection instructions

1) Power-on pairing Open the charge case and take out the earphones, it will automatically power on and pairing. Or long touch earphones for 3 s. it will have indicator light and prompt sound.

Please charge fully the charging case and earphones before the first time to use

2) Device to connect

TWS will automatically pair, and the main ear will automatically enter the pairing state. The mobile phone will turn on the Bluetooth device and search for the pairing Name: (XG-15)





Instructions

1) Functional operation

Once touch the U.R.: Play/Pause
Double touch the L.: Previous song
Double touch the R.: Next song
Triple touch the L.: Volume down Triple touch the R : Volume up

long touch 1.5s the L/R : Wake up Siri Long touch 1.5s the L/R when call coming : Reject the call Once touch the L/R when calling : Hang up the call

2) Change pairing , power off-changing

- If need to pair with other phones, please turn off the bluetooth of paired phone. Then power on the earphones, use other phones search and click the bluetoonth name.

When not using the earphongs, please put it into charge case. It will power off and charging automatically.

If disconnect, the earphones will power off after 5 minutes.

Basic parameters

Name	M6mini True Wireless Earphone	
Chipset version	5.3+EDR	
Work distance	10meters	
Standby time	120H	
Earphones Charging Time	0.8H	
Talking time	4H	
Earphones battery capacity	40Mah	
Battery capacity of charging	case 300Mah	
Please use the 5V-1A charger	for charging	

Product features

- New 5.3 version . more wireless HD experience
- $\bullet \, \mathsf{Separated} \, \mathsf{fuselage} \, \mathsf{design}, \mathsf{enjoy} \, \mathsf{true} \, \mathsf{wireless}$ stereo effect.
- Rechargeable storage box can charge the earphones.
 Using high-definition digital display, no need to guess the battery

Warranty description

Dear customer, Thank you for your patronage of our products, in order to ensure your interests, please carefully read the instructions and the following contents (the following conditions are not covered by the warranty, the company can provide paid services, please pay attention)

- services, please pay attention)

 I failure to operative used risesystem product in accordance with the operation instructions leads to failure and dimage of the product.

 2. Unanahorised graffill, like rup the product packaging and dismanting repair.

 A. Coldental Rections or man-made product dimage, such as imput ungual Selvi voltage, in the proprieture, water, damage sections of self-top districts of the product or rule; classification and self-top districts of the product or rule; cl., co., such as earthquake, fire, flood, lightning strike, etc.

- It may cause hearing damage under longtime using, please arrange the use time reasonably.
 Do not use unqualified charge and high voltage current charging.
 Do not throw, to avoid the product damage caused by falling.
 Do not disassemble, repair or after the product by yourself.
 Do not use chemical solvent to wige the product.

FCC Requirement

compliance could void the user' changes or modifications not expressly approved by the party responsible for s authority to operate the equipment

following two conditions: This device complies with Part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the

- (1) this device may not cause harmful interference, and
- may cause undesired operation. (2) this device must accept any interference received, including interference that

try to correct the interference by one or more of the following measures: can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which may cause harmful interference to radio communications. However, there is no frequency energy, and if not installed and used in accordance with the instructions, designed to provide reasonable protection against harmful interference in a Note: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a residential installation. B digital device, that interference will not occur in a particular installation. pursuant to Part 15 of the FCC Rules. These limits are This equipment generates, uses, and can radiate radio

- Reorient or relocate the receiving antenna.
- Increase the separation between the equipment and receiver.
- receiver is connected Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the
- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help